
Referat 

Generalforsamling i Hjerneskadeforeningen Lillebælt, søndag den 14.1.2024 i Foreningernes Hus, Vejle, 

Vissingsgade 31, 1., 7100 Vejle. 

Deltagere: fra bestyrelsen var der afbud fra 2 medlemmer og 1 suppleant. I alt deltog 20 personer. 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent og referent. 

2. Bestyrelsens beretning til godkendelse 

3. Indstilling af regnskab 

4. Behandling af indkomne forslag 

5. Behandling af forslag til førstkommende repræsentantskabsmøde 

6. Drøftelse af lokalforeningens arbejde i det kommende år. 

7. Fremlæggelse af budget til godkendelse 

8. Valg af  

a. bestyrelsesmedlemmer for 2 år: 

i. Kasserer Johnny Eriksen modtager gerne genvalg. 

ii. Carsten Nørtoft modtager gerne genvalg. 

iii. Erling Boutrup modtager gerne genvalg. 

iv. Andre? 

b. Suppleanter for en 1 år: 

i. Rene Knudsen genopstiller ikke. 

ii. Poul Knudsen modtager gerne genvalg. 

iii. Andi Petersen modtager gerne genvalg. 

iv. Andre? 

9. Eventuelt 

 

Ad pkt.1: 

Forsamlingen valgte landsformand Marie Klintorp som dirigent. 

Michael Harboe Skov (Midtsjælland) meldte sig frivilligt som referent. 

Ad pkt. 2: 

Formand Ellen Harboe Skov aflagde beretningen, hvilket forsamlingen godkendte. Dog ønskede 

forsamlingen, at der snarest muligt blev sat billeder på hjemmesiden af alle i bestyrelsen, således ”at 

der kom ansigt på”. 

Ad pkt. 3: 

Regnskab blev omdelt og der var ikke nogen kommentarer til dette.    

Ad pkt. 4: 

Der er ikke fremkommet forslag. 

Ad pkt. 5: 

Ingen forslag fremkommet til kommende repræsentantskabsmøde. 

Ad pkt. 6: 

Hele forsamlingen deltog ivrigt i at komme med gode forslag til aktiviteter i det kommende år: 



• John Mogensen koncerten var meget god. Kan der findes en ny koncert-mulighed i det 

kommende år med en anden kunstner, men ligeså god og underholdende? 

• Foredrag? 

• Poul forslog et foredrag med ”Christina”? 

• Anton Stormlunds Kinoorgel i Hornstrup – Et besøg værd? 

• Den årlige tur med Mira 3 

• -måske også Juelsminde-sejlads (Tenna 2)? 

• Relevante foredrag HER! Det kunne fx være Kenneth K. eller Kim A. fr Hjerneskadeforeningen. 

• Andre spændende foredrag – der IKKE har med sygdom at gøre. 

• Påskefrokost! 

• Mandagskaffe – sidste mandag i måneden, pånær i juli og december. 

• Royal Run – måske først i 2025? 

• Julefrokost? Hverdag eller Weekend? Eventuelt i forlængelse at mandagskaffe sidst i november? 

• Foredrag om AI (kunstig intelligens)  

Ad pkt. 7: 

Budget godkendt af forsamlingen. 

Ad pkt. 8: 

Kasserer Johnny Eriksen blev genvalgt af forsamlingen. 

Bestyrelsesmedlem Carsten Nørtoft (ikke tilstede) blev genvalgt af forsamlingen. 

Bestyrelsesmedlem Erling Boutrup blev genvalgt af forsamlingen. 

Suppleant Poul Knudsen blev genvalgt af forsamlingen. 

Suppleant Amdi Petersen blev genvalgt af forsamlingen. 

Ny suppleant Michael Ladegaard blev valgt af forsamlingen. 

 

Ad pkt. 9: 

Landsformand Marie Klintorp orienterede kort  

• om diverse fra landskontoret,  

• om Unge Hjerner, 

• om Hjernerådet, 

• samt om arbejdet med alle der måtte myndigheder, samarbejdspartnere og andre der måtte  

ønske vores viden, input, mv.. 

 

 

Referent: Michael Harboe Skov   


